
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 22. marts 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 135
Kan ministeren oplyse, om forskningskvaliteten på universiteterne generelt er blevet
svækket gennem de seneste år? Hvis ja, hvad er så den eller de primære grunde hertil?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Uffe Elbæk (UFG).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 6. april 2021.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Uffe.Elbaek@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kasper Sand Kjær
formand
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